
استقلال بدون برنامه بود 

پرسپولیس در دربی پایتخت مقابل استقلال به برتری 
رسید. نیمه اول بازی زیاد جذاب نبود و موقعیت آن چنانی 
ایجاد نشد و ۱۰ دقیقه اول استرس بر بازی حاکم بود و 
بازیکنان زیاد توپ لو می دادند. نیمه دوم تیم پرسپولیس 
توانست از ضد حمله به گل برسد و استقلالی ها بعد از گل 
فشار آوردند، اما برنامه ای برای حمله نداشتند و فقط به بازی 
مستقیم روی آورده بودند که پورعلی گنجی و ولسیانی با 
قدرت سرزنی مانع گلزنی آبی پوشان شدند. تفکرات هر ۲ 
مربی این بود که تیمشان از جلو پرس کنند و روی به بازی 
مستقیم بیاورند که پرسپولیس موفق تر بود. قایدی و محبی 
باید توپ را در اختیار می گرفتند، اما با تجمع هافبک های 
پرسپولیس نمی گذاشتند توپ به این ۲ بازیکن برسد. 
استقلالی ها به دنبال این بودند که در سمت چپ از قایدی 
استفاده کنند و پرسپولیسی ها هم می خواستند از عمق دفاع 
استقلال بهره ببرند. آل کثیر از تجربه بالای خود به خوبی 
استفاده کرد و با یک تو سرتوپ عالی به عارف غلامی، موفق 
به بازکردن دروازه استقلال شد. هر ۲ تیم موقعیت زیادی 
خلق نکردند و بیشتر جنگ در میانه میدان بود، اما در نهایت 
پرسپولیس موفق شد گل بزند و برنده دربی شود. به نظرم 
هنوز قهرمانی دست سپاهان است و پرسپولیس با برد در 
دربی شانس خود را برای قهرمانی زیاد کرد و از آن طرف 
استقلال با این باخت شانسش کم شد. ۳ بازی دیگر مانده 
است که کوچک ترین اشتباه نابخشودنی است و باید منتظر 

بمانیم کدامیک از تیم ها قهرمان می شوند. 

آرمان ملی: اگرچه یکصدمین دربی پایتخت 
به سود پرسپولیس به پایان رسید اما حاشیه های 

آن به خصوص اعتراض آبی ها ادامه دارد. 
  شکایت از داور 

باشگاه استقلال اعلام کرد از داور دیدار این تیم 
مقابل پرسپولیس در هفته بیست وهفتم لیگ 
برتر به فدراسیون فوتبال شکایت می کند. باشگاه 
استقلال با انتشار فیلمی از بازی تیم فوتبال این 
باشگاه برابر پرسپولیس از داوری پیام حیدری 
انتقاد کرد و نوشت: »گوشه ای از فاجعه داوری 
این فصل لیگ که امتیازات بسیاری را از استقلال 
گرفته است، در دربی هم تکرار شد! وضعیتی که 
باشگاه استقلال نسبت به آن معترض است و به 

فدراسیون فوتبال شکایت می کند.« 
  شکایت از بیرو

باشگاه استقلال اعلام کرد از علیرضا بیرانوند 
به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال شکایت 
خواهد کرد. رسانه رسمی باشگاه استقلال نوشت: 
»باشگاه استقلال از دروازه بان پرسپولیس بابت 
خوشحالی توهین آمیزش به کمیته اخلاق 
شکایت می کند. انتظار می رود کمیته اخلاق 
بدون ملاحظات، برخوردی مناسب و قاطع با 
این بازیکن داشته باشد تا شاهد تکرار این گونه 

رفتارها در فوتبال ایران نباشیم.« 
  صحبت آبی ها 

فرشید سمیعی درباره دربی روز یکشنبه به 
رسانه باشگاه استقلال گفت: این شکست چیزی 
از ارزش های بازیکنان خوب ما و آقای ساپینتو و 
همکارانش کم نمی کند. استقلال نمایش خوبی 
ارائه کرد و موقعیت های خوبی هم داشتیم و 
می شد پیروز میدان باشیم ولی بدشانس بودیم. 
امسال مشکلات بسیار و سختی های زیادی 
داشتیم ولی با وجود همه این سختی ها و حواشی 
مختلفی که داشتیم، این تیم هنوز در کورس 
قهرمانی قرار دارد که ارزشمند است. بابت نتیجه 
دربی از هواداران عذرخواهی می کنیم و این قول 
را می دهیم که برای هر دو جام تا آخرین لحظه 
تلاش می کنیم. به تیم و کادرفنی استقلال ایمان 
داریم و مطمئن هستیم با حمایت هواداران به 
موفقیت می توانیم برسیم. به تیم خوب خودمان 
بابت تلاش شان خدا قوت می گویم. وی درباره 

موضوع حذف استقلال از آسیا تصریح کرد: این 
موضوع درست نیست. اظهارات و گمانه زنی هایی 
که در این خصوص در رسانه های مختلف و  
فضای مجازی مطرح می شود، به خاطر نداشتن 
اطلاعات درست است. استقلال همه موارد لازم 
پنج گانه را بارگذاری کرده و هنوز هیچ جلسه ای 
برای تصمیم گیری برگزار نشده و مشخص نیست 
چه تیم هایی مجوز حضور در آسیا را کسب 
می کنند. بررسی مدارک هنوز آغاز نشده است. 
همه پیگیری ها را انجام داده و می دهیم. از هر 
روزنه و شانسی که باشد، استفاده می کنیم. 
سخنگوی باشگاه استقلال درباره قضاوت پیام 
حیدری در دربی ۱۰۰ خاطرنشان کرد: داوری 
عملکرد خوبی نداشت. دادن کارت زرد اشتباه 
)به تشخیص کارشناسان متعدد( به مدافع 
میانی تیم آن هم قبل از دقیقه ۲۰ مسابقه، یعنی 
استرس و با ترس بازی کردن در دقایق طولانی 
باقی مانده. در یک صحنه هم که تصاویرش 
منتشر شد، پیراهن چشمی کاملًا کشیده شد و 
پنالتی صددرصد گرفته نشد. خیلی از خطاهای 
اطراف محوطه جریمه و میانه میدان می شد اصلا 
اعلام نشوند. خیلی از خطاها اشتباه اعلام شد و 
روی روند تهاجمی ما اثر گذاشت. خطایی که 
منجر به گل پرسپولیس شد، هم خطا نبود. با این 
وضعیت داوری و توقف مداوم بازی با سوت های 
داور، ریتم تیمی ما بارها آسیب داد. حتما شکایت 
خود را از قضاوت حیدری به فدراسیون و سازمان 

لیگ اعلام خواهیم کرد. برای یک داوری عادلانه، 
VAR یک قسمت از این پروسه است و باید 
همزمان به دنبال تربیت و آموزش داوران جوان 
برای انجام این پروسه به نحو عالی باشیم که اگر 
این موارد انجام نشود، بعید بدانم VAR به تنهایی 

حلال همه مشکلات باشد. 
  کمیته انضباطی 

پس از پایان دربی ۱۰۰، بازیکنان و کادر فنی 
استقلال از عملکرد داوری رضایت نداشتند 
به طوری که مهدی قایدی مهاجم آبی پوشان 
کنایه سنگینی را به پیام حیدری داور بازی 
انداخت و وی را بهترین بازیکن زمین دانست. 
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال منتظر ارسال 
گزارش ناظران خود پس از دربی است و به نظر 
می رسد به زودی قایدی به کمیته انضباطی 
دعوت خواهد شد تا پاسخگوی مصاحبه خود 
باشد. بر همین اساس، ابوالفضل حسن زاده 
محمدی، رئیس کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال درباره شهرآورد تهران گفت: »یکسری 
گزارش ها و مطالب درباره تخلفات در این دیدار 
مطرح شده است. با توجه به اینکه این دیدار علاوه 
بر مقامات رسمی، ناظر ویژه انضباطی داشت، 
منتظر گزارش از سوی ایشان به کمیته انضباطی 
هستیم. به محض وصول گزارش، موارد را بررسی 

و به فوریت تصمیم می گیریم.«
  جواب پرسپولیس 

روابط عمومی باشگاه پرسپولیس یک روز 

پس از دربی ۱۰۰، با انتشار بیانیه و عکس هایی 
از اتفاقات دربی نسبت به بازی روز یکشنبه 
گذشته واکنش نشان داد. در بیانیه پرسپولیس 
آمده است: »اینکه یک باشگاه بعد از دیداری که 
واگذار کرده با استناد به یک عکس بخواهد مدعی 
گم شدن پنالتی شود اتفاق تازه ای است که در 
هیچ جای دنیا نظیرش را ندیده ایم. از قضا همین 
باشگاه بود که شب بازی با انتشار کلیپی سعی در 
تحت فشار قرار دادن تیم داوری داشت اما اگر از 
روی عکس بخواهیم قضاوت کنیم این صحنه 
}تصویر پایین{ که خطای مدافعان حریف روی 
مرتضی پورعلی گنجی در محوطه جریمه بود، 
از خیلی خطاهای معمول پنالتی تر است! ضمن 
اینکه خطای کوین یامگا روی مهدی عبدی هم 
به گواه اکثر کارشناسان پنالتی بود که از چشم 
داور دور ماند اما ما به تصمیم های داور احترام 
گذاشتیم و از آن گذشته با وجود اینکه در طول 
فصل لطمات زیادی از اشتباهات داوری دیدیم، 
هیچگاه روز قبل از مسابقه با بیانیه و مصاحبه و 

کلیپ و... داور را تحت فشار نگذاشتیم.«
  بازتاب در پرتغال

صدمین دربی تهران در حالی با برتری یک 
بر صفر پرسپولیس مقایل استقلال پایان یافت 
که حرکت ریکاردو ساپینتو سرمربی آبی پوشان 
تهرانی در پایان نیمه اول سوژه رسانه های 
پرتغالی شده است. سایت روزنامه »اُ ژوگو« 
پرتغال در این خصوص نوشت: »استقلالِ 
هفته  در  ساپینتو  ریکاردو  تحت هدایت 
بیست وهفتم لیگ برتر ایران با نتیجه یک بر صفر 
مغلوب پرسپولیس شد تا صدرنشینی را از دست 
بدهد. سرمربی پرتغالی استقلال که از عملکرد 
داوران بسیار عصبانی بود، پس از سوت پایان 
نیمه اول به آنها توهین و فحاشی کرد.« سایت 
»ابِولا« پرتغال هم با اشاره به شکست استقلالِ 
تحت هدایت ریکاردو ساپینتو در دربی تهران 
نوشت: »صدمین دربی تهران بدون حاشیه نبود 
و - بین دو نیمه - بخشی از سکوهای طبقه دوم 
ورزشگاه آزادی به دلیل استحکام ضعیف خطر 
سقوط تخلیه شد. همچنین بین دو نیمه ساپینتو 
به سمت پیام حیدری )داور بازی( رفت و به زبان 

پرتغالی به او توهین کرد.« 
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گفت وگو

حاشیه های دربی ادامه دارد

شکایت استقلال از داور  و »بیرو«

 بازیکن ایرانی فاینورد به انتقاد از خوشحالی بیش از حد 
رمی ها و رفتار مورینیو در دیدار لیگ اروپا پرداخت. به گزارش 
سایت تلگراف هلند، در هفته سی ام رقابت های لیگ هلند چند 
دیدار برگزار شد که در یکی از بازی ها فاینورد صدرنشین در 
خانه با نتیجه سه بر یک اوترخت را از پیش رو برداشت. علیرضا 
جهانبخش از دقیقه ۷۸ برای تیمش به میدان آمد و در دقیقه 
۸۳ گل سوم تیمش را به ثمر رساند تا در این برد سهیم باشد. 
جهانبخش در نشست خبری به ESPN گفت: بازی واقعاً خوبی 
از سوی ما بود. فکر می کنم این بازی خانگی مهم ترین بازی 
فصل ما بود. خوشبختانه خیلی خوب کار کردیم و سه امتیاز 
را گرفتیم. بازیکن ایرانی گل سوم فاینورد را به ثمر رساند، 
اگرچه گلش زیبا بود اما با فروتنی به آن برچسب زیباترین 
گل این بازی را نزد. او درباره این موضوع گفت: فکر می کنم 

هر سه گل واقعا گل های خوبی بودند. گل اول واقعا یک گل 
تیمی بود. دومی هم زیبا بود و خوشبختانه سومی را من زدم. از 
جهانبخش پرسیده شد که در فاینورد چه حسی دارد که او در 
پاسخ گفت: »از روز اول احساس خوبی داشتم. همیشه تلاش 
می کنم به عنوان یک بازیکن عملکرد خوبی داشته باشم و 
مردم را خوشحال کنم. در بازی های فاینورد فقط حرف ملاک 
نیست بلکه عمل مهم است. به عنوان یک بازیکن باید سخت 
کار کنید و خود را نشان دهید تا بتوانید به ترکیب اصلی برسید. 
از جو ورزشگاه و هوادارانمان بسیار خوشحالم. فکر می کنم 
این بهترین احساسی است که وجود دارد. مهم ترین چیز این 
است که فصل را به بهترین شکل ممکن به پایان برسانیم. من 
اینجا خیلی خوشحالم. صادقانه بگویم احساس می کنم در 
خانه هستم. در آینده خواهیم دید چه اتفاقاتی رخ خواهد 

داد. چند ماه پیش پیشنهادهایی برای من وجود داشت اما 
من می خواستم بمانم و می خواستم با این باشگاه قهرمانی به 
دست بیاورم. او در پایان درباره شکست برابر رم در لیگ اروپا 
و خوشحالی زیاد رمی ها گفت: یکی از بزرگ ترین ناراحتی ها 
برای ما واکنش رمی ها پس از بازی بود. به خصوص واکنش 
بازیکنان و آنچه به مربی ما گفتند. حتی کارهایی که مورینیو 
انجام داد به نظر من بی مورد بود. مربی ما قبل از بازی هیچ چیز 
بدی نگفت. در طول بازی سعی کردیم آرامش خود را حفظ 
کنیم. آنها هم سعی کردند به داور فشار بیاورند. سعی کردیم 
فوتبال خوبی ارائه دهیم. متأسفانه ما بازی را واگذار کردیم. به 
این ترتیب فاینورد با کسب سه امتیاز این دیدار ۷۳ امتیازی 
شد تا با هشت امتیاز اختلاف نسبت به آیندهوون در صدر 

جدول قرار داشته باشد و در آستانه قهرمانی قرار گیرد. 

انتقاد جهانبخش از مورینیو و جالوروسی

در  استقلال  پیشکسوت  چینی  علی 
خصوص باخت این تیم مقابل پرسپولیس 
در دربی روز یکشنبه پایتخت صحبت کرد. 

  درباره شکست استقلال در دربی 
۱۰۰ و دور شدن آبی پوشان از جام 

قهرمانی چه نظری دارید؟
 هنوز هم شانس برای قهرمانی وجود 
دارد. استقلال مالکیت توپ را به خصوص 
در نیمه دوم در اختیار داشت. ۱۰ دقیقه اول 
بازی تماشایی و زیبا بود. بعد از آن بازی در 
میانه میدان بود و خطرات دو تیم کم بود. 
پیام حیدری اشتباه کرد و باید در دقایق 
ابتدایی پنالتی می گرفت ولی نمی دانم چرا 
برای استقلال پنالتی نگرفت. ولی صددرصد 
پنالتی بود. اگر پنالتی می گرفت جریان بازی 
تغییر می کرد. بازی در ادامه به خشونت 
کشیده شد و خطاهای زیادی از هر دو تیم 
شاهد بودیم. پس از گل، استقلال فقط حمله 
کرد و کار پرسپولیس دفاع شده بود. طبیعی 
بود چون می خواستند از پیروزی خود دفاع 
کنند. یکی از اشتباهات استقلال این بود که 
بازی مستقیم را در دستور کار قرار داده بود 
در حالی که پرسپولیس سرزن های قهاری 
در کارهای تدافعی داشت. تعویض های 
ساپینتو خوب بود ولی سبک بازی استقلال 
غلط بود. بازیکنان جوگیر شده بودند و بازی 
مستقیم و رودررو را انجام می دادند. بیرانوند 
زیاد به زحمت نیفتاد و توپ های پفکی روی 
دروازه اش می آمد. متأسفانه بازی قشنگی 
را از استقلال ندیدیم و اگر تیم همیشگی 
بود مطمئناً برنده بازی می شد. پرسپولیس 
به صدر رفت و باید ببینیم سپاهان مقابل 
ملوان چه کار می کند. هنوز شانس قهرمانی 
از بین نرفته است. ان شاءا... که پرسپولیس و 
سپاهان گاف های بزرگی می دهند و مطمئن 
هستم این دو تیم امتیاز از دست خواهند داد. 
استقلال باید به فکر کسب سه پیروزی باشد 

تا قهرمانی را از دست ندهد. 
  تیم ساپینتو مقابل تیم های بزرگ 

ناکام بوده است!
مخالفم که ساپینتو مرد روزهای بزرگ 
نیست. تیم او در تمامی بازی ها هجومی 
است و ۹۰ دقیقه حریف خود را پرس می کند. 
هیچ تیمی در ایران چنین قابلتی ندارد و 
حتی سپاهان هم نمی تواند حریف خود 
را پرسینگ بالایی در طول مسابقه داشته 
باشد. بازی های استقلال در نیم فصل دوم 
را آنالیز کردم و در تمام طول بازی در حال 
پرسینگ حریف است. بازی هجومی استقلال 
کاملا محسوس است اما خط دفاعی این تیم 
در ضدحملات آسیب پذیر است و در بازی با 
پرسپولیس هم چنین اتفاقی افتاد. اگر شوت 
آل کثیر به کمر صالح حردانی نمی خورد هم 
سید حسین حسینی توپ را می گرفت و 
دروازه استقلال باز نمی شد. پرسپولیس از 
شانس بالای برخوردار است و گل های زیادی 
در این فصل روی خوش شانسی بوده است. 
خوش شانس ترین تیم لیگ برتر بوده و با این 

روند به صدر جدول رسید. 

گل محمدی از لحاظ فنی و اخلاقی بی نظیر است

نعمتی: هیچ موقعیتی به استقلال ندادیم
 سیامک نعمتی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس 
تأکید کرد، شاگردان یحیی گل محمدی در دربی 

موقعیتی به استقلال نداده اند. 
  دربی چطور بود؟

بازی خوبی بود و ما از شروع مسابقه فقط دنبال 
برد بودیم. چند فرصت هم در طول بازی داشتیم 
و فکر می کنم موقعیت خاصی به استقلال ندادیم. 
ما به خوبی حریف را آنالیز کرده بودیم و در بازی 

مهمی پیروز شدیم. 
  به جز یکی دو صحنه که مهدی قایدی 
خط دفاعی پرسپولیس را به هم ریخت، در 
نهایت این بازیکن را به خوبی مهار کردید. 

در این مورد صحبت می کنی؟
از  استفاده  استقلال  برنامه های  تمام 
ضدحملات و سرعت مهاجمانش بود. ما بالا بازی 
می کردیم و طبیعی بود که آنها روی ضدحملات 
برنامه داشته باشند، ولی در مجموع موقعیتی به 
استقلال ندادیم و روز خوبی را پشت سر گذاشتیم. 
  استقلالی ها معتقدند صحنه ای که 
توپ به دست گولسیانی برخورد کرد، داور 

باید پنالتی می گرفت. نظر شما در این مورد 
چیست؟

پیام حیدری یکی از بهترین قضاوت هایش را 
انجام داد و در همه صحنه ها حاضر بود. آن صحنه 
هم اصلًا پنالتی نبود، گولسیانی ابتدا توپ را دفع 
کرد، با این وضعیت چگونه می توانست در یک 

صدم ثانیه تصمیم بگیرد و توپ را با دست بزند؟!
  چرا بازی موقعیت های زیادی نداشت؟

خب، این بازی حساس بود و هر دو تیم با توجه 
به شرایط جدول دوست نداشتند که شکست 

بخورند. 
  عیسی آل کثیر هم گل مهمی زد... 

به عیسی تبریک می گویم. به نظر من موفقیت 
تیم از هر چیزی مهمتر است و همه بچه ها زحمت 
می کشند که تیم برنده شود، وقتی هم بازی را 

می بریم همه راضی هستیم. 

  چقدر امید دارید تا قهرمان لیگ 
شوید؟

بعد از بازی با سپاهان هم قسم شدیم که هفت 
بازی باقیمانده را ببریم و حالا سه بازی دیگر 
باقی مانده است. ما باید به خوبی تمرکز کنیم و 
بدانیم که فرصتی برای اشتباه وجود ندارد. الان 
هم باید به فکر بازی با گل گهر باشیم، چون جام 
حذفی هم برای مان مهم است. از ابتدای فصل 
این هدف را دنبال می کنیم تا در دو جام قهرمان 
شویم. امیدوارم هواداران در ادامه فصل هم از 
تیم حمایت کنند. باید از آنها تشکر کنم که روز 
یکشنبه به ورزشگاه آمدند و تیم محبوب شان را 
تشویق کردند. تمام هدف ما خوشحال کردن 

آنهاست. 
  بعد از بازی هم طبق نمراتی که در 
آنالیزها داده شد، بیش ترین نمره را گرفتی. 

در مورد عملکرد خوبی که در دربی داشتی 
صحبت کن. 

باز هم می گویم که همه چیز در تیم ما 
به صورت کار تیمی است. اگر گل  می زنیم یا گل 
نمی خوریم این به خاطر زحمات تمام بازیکنان 

است. 
  حتما می دانی که یحیی گل محمدی 
تا حالا در دربی و در جریان بازی شکست 

نخورده است؟
من با مربیان زیادی کار کرده ام و باید بگویم 
که آقایحیی یک مربی فوق العاده است. او از لحاظ 
فنی و اخلاقی بی نظیر است و کادر گل محمدی 
هم از مربیان خوب و کاربلدی شکل گرفته است. 
  البته در هفته گذشته هم شایعاتی در 
مورد رفتن او از پرسپولیس در پایان فصل 

مطرح شد. 
من درباره شایعات صحبت نمی کنم. آقایحیی 
یک مربی بی نظیر و کاربلد است و عملکردش در 
این چند سال همه چیز را نشان می دهد. امیدوارم 

او سال ها در پرسپولیس بماند. 

  کوتاه 
تسنیم: مدافع - هافبک تیم فوتبال استقلال به دلیل 
مصدومیت در دربی روز یکشنبه گذشته نمی تواند تیمش را در 
بازی مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی همراهی کند. کوین 
یامگا مدافع - هافبک تیم فوتبال استقلال روز یکشنبه گذشته 
و در دقایق پایانی نیمه نخست دیدار تیمش مقابل پرسپولیس 
دچار مصدومیت شد و جای خود را به صالح حردانی داد. 
بازیکن فرانسوی استقلال دچار کشیدگی عضله شده است 
و در بازی آبی پوشان مقابل پارس جنوبی جم در مرحله یک 
چهارم نهایی جام حذفی حضور نخواهد داشت. قرار است یامگا 
از وضعیت پای خود MRI بگیرد تا میزان دوری او از تمرین و 
بازی مشخص شود. طبق بررسی های اولیه، ظاهراً این بازیکن 

سه هفته نمی تواند تیمش را همراهی کند. 

فارس: امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان 
قرار است در نشستی با مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ درمورد برنامه های آتی این تیم و البته لیگ برتر بحث 
و تبادل نظر کند. برنامه ریزی برای اردوی آتی تیم ملی در 
فیفادی ماه ژوئن، یکی از محورهای این نشست خواهد 
بود. ظاهرا قلعه نویی با توجه به افت کیفیت تورنمنت کافا 
در صورت غیبت روسیه و اینکه احتمال دارد این مسابقات 
در صورت برگزاری در قرقیزستان در زمین چمن مصنوعی 
برگزار شود، تمایل زیادی به حضور شاگردانش در کافا 
ندارد. سرمربی تیم ملی قرار است در این خصوص فردا با 
مدیران فدراسیون رایزنی کند تا در صورت غیبت ایران در 
این تورنمنت، برنامه های جایگزین برای شاگردانش در نظر 
گرفته شود و تیم ملی در فیفادی پیش رو به مصاف حریفان 
قدرتمندتر از تیم های آسیای میانه و برخی کشورها که نام شان 
برای حضور در کافا مطرح شده است برود. از طرفی با توجه 
به برنامه ای که سازمان لیگ و کادرفنی تیم ملی برای برنامه 
مسابقاتی فصل آینده و اردوهای آتی ملی پوشان کشورمان 
تدوین کرده اند، قرار است مدیران این سازمان با قلعه نویی 
و مسئولان تیم ملی، این برنامه ها را تطبیق داده و سپس با 
جمع بندی این موارد، برنامه لیگ در فصل آینده با مدنظر قرار 
گرفتن فیفادی ها و دیدارهای تدارکاتی تیم ملی پیش از جام 

ملت های ۲۰۲۳، به باشگاه ها ابلاغ شود. 

ایسنا: هافبک پرتغالی تراکتور هفته ها است که موفق به 
ارسال پاس گل نشده است. ریکاردو آلوز با درخشش بی بدیل 
خود در اولین فصل حضورش در فوتبال ایران با ارسال ۱۲ 
پاس گل علاوه بر صدرنشینی در جدول پاس گل های لیگ برتر، 
زبانزد خاص و عام شده است. مهندس تی تی ها برای تبدیل 
شدن به بهترین پاسور تاریخ لیگ برتر تنها به دو پاس گل دیگر 
نیاز دارد، اما او پس از بازی تیمش برابر هوادار تهران موفق 
به گل سازی نشده است تا پس از بازی مقابل پیکان شمار 
هفته های ناکامی آلوز در ارسال پاس گل به عدد هشت برسد. 

بیــن المــلل 
  سرمربی بایرن مونیخ جذب یک مهاجم بزرگ را در 
اولویت خود در تابستان قرار داده است. به گزارش اسپورت، 
بایرن مونیخ بعد از انتخاب توماس توخل به عنوان سرمربی 
جدید خود نتایج کابوس واری کسب کرده و این سرمربی 
باتجربه خیلی زود با انتقادهای بسیار زیادی مواجه شده 
است. بایرن مونیخ با هدایت توخل از لیگ قهرمانان اروپا و 
جام حذفی آلمان حذف شد و در رقابت های بوندسلیگا هم 
صدر جدول رده بندی را از دست داد. فابریزو رومانو، خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی درباره آینده توخل در بایرن مونیخ گفت: 
توخل در هر حالتی و با هر نتیجه و عملکردی فصل بعد هم 
سرمربی بایرن مونیخ است. باشگاه بایرن به این مربی باتجربه 
اعتماد خواهد کرد و به هیچ وجه قصد پایان همکاری با او حتی 
با قهرمان نشدن در بوندسلیگا هم فکر نمی کند. این خبرنگار 
و کارشناس نقل و انتقالات بازیکنان درباره اولویت بایرن 
مونیخ در تابستان گفت: بایرن مونیخ در گام نخست قصد دارد 
که با یک مهاجم نوک و یا به اصطلاح شماره ۹ قرارداد امضا 
کند. بایرن مونیخ بعد از جدایی روبرت لواندوفسکی نتوانست 
مهاجم سرشناسی را جایگزین او کند. بایرنی ها به درخشش 
چوبو موتینگ برای جایگزینی لواندوفسکی امیدوار بودند 
اما این مهاجم کامرونی فاصله زیادی با لواندوفسکی داردو 

بازی های زیادی را هم به خاطر آسیب دیدگی از دست داد. 

    کمربند مخصوص 
سامان فلاح که در آخرین روزهای سال ۱4۰۱ در 
یک سانحه تصادف دچار آسیب دیدگی شد، هنوز به 
بهبودی کامل نرسیده است. مدافع ملی پوش فوتبال 
با کمربندی مخصوص تمرینات اختصاصی خود برای 

بازگشت به فوتبال را انجام می دهد. 

  گلزن جهانبخش
تیم فوتبال فاینورد روز گذشته در رقابت های لیگ 
هلند با سه گل تیم اوترخت را شکست داد. علیرضا 
جهانبخش بازیکن ایرانی فاینورد که در این مسابقه به 
عنوان بازیکن تعویضی به زمین آمد، موفق شد یکی 

از گل های تیمش را با یک ضربه زیبا به ثمر برساند.

              بدون فروغ 
کوین یامگا، ستاره فرانسوی آبی ها با وجود 
درخشش مداوم در این دو فصل حضورش در تهران، 
در سه دربی گذشته فروغی نداشته و هنوز نتوانسته 
مقابل  بازی  در جریان  تاثیرگذاری مستقیمی 

پرسپولیس به نام خود ثبت کند. 

ت
شــ

س نو
عک

 یاران معروف بازی برده را  باختند 
ایسنا: تیم والیبال فنرباغچه در بازی اول 
مرحله نیمه نهایی لیگ والیبال ترکیه شکست 
خورد. در مرحله نیمه نهایی لیگ والیبال ترکیه، 
دو تیم زراعت بانک و فنرباغچه به مصاف هم 
رفتند که این بازی حساس با پیروزی ۳ بر 
۲ زراعت بانک همراه بود. فنرباغچه در حالی 
که در دو ست نخست با نتایج ۲۵ بر ۲۳ و ۳۲ 
بر ۳۰ از حریف پیش بود کامبک خورد و با 
نتایج ۲۵ بر ۱۸، ۲۵ بر ۲۳ و ۱۵ بر ۱۱ نتیجه 
 را به حریف واگذار کرد تا بازنده این دیدار باشد. 
سعید معروف اسطوره والیبال ایران که برای 
فنرباغچه بازی می کند در این رقابت برای 
تیمش به میدان رفت و امتیازی کسب نکرد. در 
تیم زراعت بانک، ترمات با کسب ۲۵ امتیاز و در 
تیم فنرباغچه گوربوز با کسب ۲۵ پوئن بهترین 

بازیکنان تیم خود نام گرفتند.

خارج ازمستطیل سبز

آشوب  در شهرآورد یونان  
تیم احسان حاج صفی در یک بازی دشوار 
و جنجالی برنده از زمین خارج شد. به گزارش 
اسپورت بازر، داربی آتن در سوپرلیگ یونان 
میان تیم های المپیاکوس و آاک با برتری سه 
بر یک آاکِ پایان یافت. به این ترتیب احسان 
حاج صفی، کاپیتان تیم ملی ایران، که در این 
دیدار از ابتدا برای آاک آتن به میدان رفته بود 
حالا همراه تیمش با تیم صدرنشین هم امتیاز 
است. در جدول رده بندی شش تیمی گروه 
قهرمانان سوپرلیگ یونان آاکِ و پاناتینایکوس 
با ۷۲ امتیاز صدرنشین هستند. این دیدار با 
رخدادهای جنجالی زیادی همراه بود. بلافاصله 
پس از گل سوم تیم مهمان در دقیقه ۹۱، 
اوانجلوس ماریناکیس، مالک المپیاکوس وارد 
چمن ورزشگاه شد و به شدت به تصمیم های 
داوران اعتراض کرد. پس از سوت پایان بازی 
ده ها هوادار خشمگین المپیاکوس نیز به داخل 

زمین هجوم بردند. 

خبـــــر

چینی: 
 مخالفم که ساپینتو 

مرد روزهای بزرگ 
نیست

سیدمهدی سیدصالحی
کارشناس فوتبال


